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OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT
關乎發展項目的分區計劃大綱圖

Part of the draft Kowloon Tong Outline Zoning Plan No. S/K18/19 gazetted on 6 January, 2015, with 
adjustments where necessary as shown in blue.
摘錄自2015年1月6日憲佈公佈的九龍塘分區計劃大綱草圖（編號S/K18/19），經處理，以藍色顯
示。

Notation  圖例

Remark:
1.	 The latest version of Outline Zoning Plans at the date of printing of the sales brochure are available for free 

inspection during opening hours at the sales office(s).
2.	 The plan may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) 

Ordinance due to the technical reason that the boundary of the Development is irregular.

附註：
1.	在印刷售樓說明書當日所適用的最新版本分區計劃大綱圖現存於售樓處，於開放時間可供免費查

閱。
2.	由於發展項目的邊界不規則的技術原因，上圖可能顯示多於《一手住宅物業銷售條例》所要求顯

示的範圍。
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Part of the approved Wang Tau Hom & Tung Tau Outline Zoning Plan No. S/K8/21 gazetted on 14 October, 2011, 
with adjustments where necessary as shown in blue.
摘錄自2011年10月14日憲佈公佈的橫頭磡及東頭分區計劃大綱核準圖（編號S/K8/21），經處理，以藍
色顯示。

Notation  圖例

Remark:
1.	 The latest version of Outline Zoning Plans at the date of printing of the sales brochure are available for free 

inspection during opening hours at the sales office(s).
2.	 The plan may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance 

due to the technical reason that the boundary of the Development is irregular.

附註：
1.	在印刷售樓說明書當日所適用的最新版本分區計劃大綱圖現存於售樓處，於開放時間可供免費查

閱。
2.	由於發展項目的邊界不規則的技術原因，上圖可能顯示多於《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示

的範圍。
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